
Zápis
z výborové sch ze eského rybá ského svazu

místní organizace v Litom icích konané 5. 3. 2012

ítomni : dle p iložené prezen ní listiny

Program: 1. Pošta
2. Odstran ní náletových d evin - Konojedy
3. Žádost o ud lení výjimky z denní doby lovu ryb
4. Zápisy ze sch zí MS
5. Nájemní smlouva „Bota“
6. R zné

1. Pošta

Povodí Oh e a.s. – informace o možnosti zm ny správy vodních d l.
RWE – Nabídka zachování ceny p i podpisu smlouvy na 2 roky. Na doporu ení
pana Prokopa, p edseda smlouvu podepsal.

2. Odstran ní náletových d evin - Konojedy

Žádost o povolení odstran ní náletových d evin okolo rybník  v Knojedech byla zaslána
vlastník m pozemk  (M Ú Úšt k, Agentura ochrany p írody).

3. Žádost o ud lení výjimky z denní doby lovu ryb

Na SÚS byla zaslána žádost o ud lení výjimky z denní doby lovu ryb, která je pot eba pro
po ádání no ních rybá ských závod  Lovosický úho . SÚS musí žádost následn
postoupit na Mze.

4. Zápisy ze sch zí MS

MS Doksany – poukazují na nejednotné názory p i postupu p i ulovení a ponechání
jesena.

MS Lovosice – žádají o zajišt ní razítka pro nového lena RS pana Seiferta. Dále žádají o
smlouvu na užívání soukr. vozidla.  Razítko MO zajistí. Smlouvu si p ipraví MS a
spole  s kopií velkého TP (údaj o spot eb ) doru í na RD.

5. Nájemní smlouva „BOTA“

Nová nájemní smlouva s vlastníkem pozemku „BOTA“ je neplatná. Z stává v platnosti
smlouva p vodní.



6. R zné

p. R žek
o Povodí Oh e a.s. nabízí k pronájmu v B ehoryjích. Pan urda a Groh provedou

s panem P tíkem prohlídku rybníku a podle zjišt ného stavu se výbor rozhodne o
dalším postupu. P i té p íležitosti se podívají i na rybníky v Sob nicích a Lib šicích.

o Seznámil leny výboru s výsledky hospoda ení MO.
Pan Löwy vyrozumí paní Lísalovou, že je vše v po ádku.

p. Bulant
o zú astnil se zajímavého seminá e o kormoránovi. P ipraví prezentaci na konferenci

MO.

p. Divecký
o prob hla brigáda na rybníku v Opárn . Ješt  se musí opravit síto.

 p. Löwy
o d razn  upozor uje na skute nost, že nikdo nedodal materiály ke zpracování na

konferenci, jak bylo uloženo na minulé sch zi!!!!!!!! razn  žádá o nápravu!!!!!
Tak se koukejte init!

o prob hlo jednání s vedoucím ŽP na M Ú Litom ice Ing. Gryndlerem, týkající se
spolupráce p i testování ú inku nového plašícího za ízení. Ing. Gryndler má zájem o
vyzkoušení ú inku na rybách v sádkách v RD. Pokud bude nové za ízení ú inné
mohlo by být instalováno na malé vodní elektrárn  v T ebouticích a posléze na
dalších vodních dílech.

p. Hozák
o zajímá ho harmonogram prací na oprav  b ehových zdí v Terezín . P edseda uvádí

– práce již probíhají, n které práce budou provád ny z vody. Nehrozí dramatická
manipulace s hladinou.

p. Š ástka
o zajímá se, kdy budou dostupné úlovky na CSP. » výsledky bývají dostupné bohužel

ibližn  až ervnu.

p. Osvald
o od zá í by m l za ít v prostorách RD fungovat kroužek mládeže.

edseda nabádá k zamyšlení zda-li by nebylo, zejména z bezp. d vod , lepší
organizovat kroužek v Dom  d tí a mládeže.

Zapsal: S. Kroupa.


